

F-10, R.S.C., 1970, as approved by Order in Council P.C. 1979-206, dated January 25, 1979.

Report of the Department of Consumer and Corporate Affairs for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 10 of the *Department of Consumer and Corporate Affairs Act*, Chapter C-27, R.S.C., 1970.

Report of the Export Development Corporation, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1978, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Capital Budget of the Farm Credit Corporation for the fiscal year ending March 31, 1980, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1979-1022, dated March 28, 1979, approving same.

Revised Capital Budget of the Farm Credit Corporation for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1979-360, dated February 15, 1979, approving same.

Report on operations under the *Regional Development Incentives Act* for the month of February 1979, pursuant to section 16 of the said Act, Chapter R-3, R.S.C., 1970.

Report of the Canadian National Railways Securities Trust for the year ended December 31, 1978, pursuant to section 17 of the *Canadian National Railways Capital Revision Act*, Chapter 311, R.S.C., 1952.

Report of the Minister of Industry, Trade and Commerce under the *Corporations and Labour Unions Returns Act* (Part II, Labour Unions) for the fiscal periods ended in 1977, pursuant to section 18(1) of the said Act, Chapter C-31, R.S.C., 1970.

Copies of amendment to By-law No. 1 of the Export Development Corporation, pursuant to section 16(3) of the *Export Development Act*, Chapter E-18, R.S.C., 1970.

Capital Budget of the Export Development Corporation for the year ending December 31, 1979, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1979-997, dated March 27, 1979, approving same.

Report of the President of the Federal Business Development Bank, including accounts and financial statements and the auditor's report thereon, for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Report of Petro-Canada, including its accounts and financial statements certified by the Auditors, for the year ended December 31, 1978, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of

*financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, approuvé par le décret C.P. 1979-206, en date du 25 janvier 1979.

Rapport du ministère de la Consommation et des Corporations pour l'année financière close le 31 mars 1978, conformément à l'article 10 de la *Loi sur le ministère de la Consommation et des Corporations*, chapitre C-27, S.R.C., 1970.

Rapport de la Société pour l'expansion des exportations y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'année terminée le 31 décembre 1978, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970.

Budget d'établissement de la Société du crédit agricole pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1979-1022, en date du 28 mars 1979, approuvant ledit budget.

Budget d'établissement révisé de la Société du crédit agricole pour l'année financière close le 31 mars 1979, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1979-360, en date du 15 février 1979, approuvant ledit budget.

Rapport sur l'application de la *Loi sur les subventions au développement régional* pour le mois de février 1979, conformément à l'article 16 de ladite loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970.

Rapport du Trust des titres des chemins de fer nationaux du Canada pour l'année terminée le 31 décembre 1978, conformément à l'article 17 de la *Loi sur la révision du capital des chemins de fer nationaux du Canada*, chapitre 311, S.R.C., 1952.

Rapport du ministre de l'Industrie et du Commerce présenté en vertu de la *Loi sur les déclarations de corporations et des syndicats ouvriers* (Partie II, Syndicats ouvriers) pour les périodes financières closes en 1977, conformément à l'article 18(1) de ladite loi, chapitre C-31, S.R.C., 1970.

Copies de l'amendement du Règlement N° 1 de la Société pour l'expansion des exportations, conformément à l'article 16(3) de la *Loi sur l'expansion des exportations*, chapitre E-18, S.R.C., 1970.

Budget d'établissement de la Société pour l'expansion des exportations pour l'année se terminant le 31 décembre 1979, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1979-997, en date du 27 mars 1979, approuvant ledit budget.

Rapport du président de la Banque fédérale de développement y compris les comptes et états financiers ainsi que le rapport du vérificateur, pour l'année financière close le 31 mars 1979, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970.

Rapport de Petro-Canada, ainsi que les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'année terminée le 31 décembre 1978, conformément aux articles